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湖北兴达石化设备有限公司
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一、企业简介（中英文）

湖北兴达石化设备有限公司座落在享誉中外的鱼米之乡——洪湖，

中国石化装备聚集区。公司始建于 1996 年（洪湖市兴达化工填料厂），

在 2006 年成功改制成立湖北兴达石化设备有限公司。

公司严格遵循“信誉第一、质量至上”的原则和热忱为用户服务

的宗旨，塑造了良好的企业形象，并以灵活的经营方式，合理的市场

价格，可靠的产品质量，完善的售后服务赢得了用户的信赖。近几年，

公司发展超群，势头强劲，现已成为一家专业化、科技化和国际化的

高新技术企业。

公司与中石化、中石油、中海油、中化集团、国家能源集团、华

能集团、华润集团、华鲁恒升、华峰集团等一大批国有特大型企业合

作多年，由于良好的信誉和质量保证，现已成为各企业的优质供应商。

公司技术紧紧依托中科院、清华大学、天津大学、上海华东理工大

学、北京化工大学、武汉工程大学等知名高校和设计院等单位，进行“产、

学、研”于一体的强强联合。具备了项目装置的设计、制 造、安装、
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开车一条龙的交钥匙工程的能力，在同行业中享有较高声誉。

公司技术紧紧依托中科院、清华大学、天津大学、上海华东理工大

学、北京化工大学、武汉工程大学等知名高校和设计院等单位，进行“产、

学、研”于一体的强强联合。具备了项目装置的设计、制造、安装、开

车一条龙的交钥匙工程的能力，在同行业中享有较高声誉。

公司注册资金 1.26亿元，占地面积近 10万㎡，其中压力容器车间

26000㎡，填料塔内件车间 18000㎡，办公楼及生活区约 15000㎡。固

定资产近 2亿元，其中压力容器生产装备约 330台套，卷板机最大卷板

厚度 80mm，双梁式起重机最大起重能力达 200T，规整填料全自动生产

线 10条，大型激光切割设备 3台，自动埋弧焊机 24台套。年产压力容

器约 20000T，塔内件 15000T，填料约 60000m³,积累了近 2000余台套塔

填料及内件的成功开车经验，同时具有一定的施工总承包能力。

公司通过 ISO9001质量管理体系认证，拥有一、二、三类压力容器

A2资质。公司以“团结进取，勇于创造”的企业精神，不懈努力，取得

了上级部门及当地政府的高度好评。历年来被评为湖北省“重合同守信

用企业”，荆州市“守信用重合同企业”，湖北省“高新技术企业”，

“洪湖市纳税大户”，“洪湖市投资贡献企业”等荣誉称号。

公司以“兴于诚，达天下”的理念，诚交天下朋友，精诚合作，共

创辉煌！

Hubei Xingda Petrochemical Equipment Co., Ltd. - Company Profile

I. Company OverviewHubei Xingda Petrochemical Equipment Co., Ltd. is

located in Honghu, a renowned "Land of Fish and Rice" in China and a key
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hub for the petrochemical equipment industry. Established in 1996 (originally

as Honghu Xingda Chemical Packing Factory), the company successfully

restructured and became Hubei Xingda Petrochemical Equipment Co., Ltd. in

2006.

Adhering strictly to the principle of "Reputation First, Quality Foremost"

and our commitment to enthusiastic customer service, we have built an

excellent corporate image. Our flexible business approach, competitive

pricing, reliable product quality, and comprehensive after-sales service have

earned us the trust of our clients. In recent years, the company has

experienced outstanding growth and strong momentum, evolving into a

specialized, technology-driven, and international high-tech enterprise.

II. Key Partnerships & Collaboration

We have maintained long-term collaborations with a large number of

major state-owned enterprises, including Sinopec, CNPC, CNOOC, Sinochem

Group, China Energy Investment Corporation, China Huaneng Group, China

Resources Group, Hualu-Hengsheng, Huafon Group, among others. Our

consistent reliability and quality assurance have established us as a premium

supplier for these industry leaders.

Our technological development is strongly supported through

"Industry-University-Research" partnerships with prestigious institutions

such as the Chinese Academy of Sciences, Tsinghua University, Tianjin

University, East China University of Science and Technology, Beijing University
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of Chemical Technology, and Wuhan Institute of Technology. This synergy

enables us to provide integrated EPC (Engineering, Procurement, and

Construction) services, including project design, manufacturing, installation,

and commissioning, earning us a high reputationwithin the industry.

III. Production Capacity & Facilities

The company boasts a registered capital of RMB 126 million and covers

an area of approximately 100,000 m². This includes a 26,000 m² pressure

vessel workshop, an 18,000 m² tower internal components workshop, and

about 15,000 m ² for office and residential facilities. With fixed assets

nearing RMB 200 million, our production equipment includes around 330

sets for pressure vessel manufacturing. Key machinery features a rolling

machine capable of handling plates up to 80mm thick and a double-girder

overhead crane with a maximum lifting capacity of 200 tons. We also

operate 10 fully-automated production lines for structured packing, 3

large-scale laser cutting machines, and 24 sets of automatic submerged arc

welding equipment.

Our annual production capacity reaches approximately 20,000 tons of

pressure vessels, 15,000 tons of tower internals, and 60,000 m³ of packing.

We have accumulated successful start-up experience for nearly 2,000 sets of

tower packing and internals and possess certain capabilities in general

project contracting.

IV. Certifications& Honors
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The company is certified under the ISO9001 Quality Management

System and holds the A2 certification for manufacturing Class I, II, and III

pressure vessels. Guided by the corporate spirit of "Unity, Enterprise, and

Innovation," our relentless efforts have garnered high praise from superior

authorities and local government. We have been consistently recognized

with honors such as the "Contract-Abiding and Credit-Worthy Enterprise" of

Hubei Province and Jingzhou City, "High-Tech Enterprise" of Hubei Province,

"Top Taxpayer in Honghu City," and "Honghu City Investment Contribution

Enterprise."

Embracing the philosophy of "Prospering through Sincerity, Reaching the

World," we sincerely wish to forge friendships and establish successful

collaborationswith partners worldwide to create a brilliant future together!
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二、营业执照及税务登记证

营业执照
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三、产品清单及产品描述

产品清单

1. 储罐类

2. 大型塔器

3. 换热器

4. 配件

5. 塔盘

6. 规整填料

7. 散堆填料

8. 其他塔内件

9. 折流板式除雾器
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四、认证资质（国内外）

开户许可证
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特种设备生产许可证-压力容器制造 A2

仅
供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核



— 14 —

特种设备生产许可证-压力管道安装（GC2）
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石油化工工程施工总承包贰级资质证书
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质量管理体系认证证书
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环境管理体系认证证书
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职业健康安全管理体系认证证书
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绿色包装评价管理体系认证证书
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绿色采购管理体系认证证书
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绿色工厂认证证书
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售后服务认证证书
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安全生产许可证
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易派客法人信用认证
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五、企业荣誉证书

企业荣誉证书
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六、企业宣传视频
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无尘自动化高效填料生产车间
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七、企业成功案例介绍

仅
供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核



— 33 —

仅
供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核



— 34 —

仅
供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核

仅
供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核仅

供
资
质
审
核


	一、企业简介（中英文）
	二、营业执照及税务登记证
	三、产品清单及产品描述
	四、认证资质（国内外）
	五、企业荣誉证书
	六、企业宣传视频
	七、企业成功案例介绍

